
 

Protokoll fört vid årsmöte för Värna Adelsö lördagen den 17 juni 2023 i 

Hembygdsgården 

Närvarande 39 medlemmar. 

Före det formella mötet konstaterades att Värna Adels fyller 20 år i sommar. En skål för detta 
utbringades. 

§ 1. Ordföranden Anders Gustafsson öppnade årsmötet. 

§ 2. Anders Gustafsson utsågs till mötesordförande och Björn Rydberg till sekreterare vid 
mötet. Till justerare/rösträknare utsågs Helena Abrahamsson och Barbro Carlsson. 

§ 3. Förslag till dagordning godkändes. Bilaga 1. 

§ 4. Röstlängden godkändes i enlighet med den avprickning som Mats Lundgren gjort. 

§ 5. Mötet ansågs sig behörigen sammankallat. 

§ 6. Anders Gustafsson anmälde den utdelade verksamhetsberättelsen (bilaga 2) och föredrog 
några huvudpunkter. Verksamhetsberättelsen godkändes. 

§ 7. Mats Lundgren föredrog den ekonomiska berättelsen med bokslut för 2022 som 
godkändes. Bilaga 3. 

§ 8-9. Revisorernas berättelse, bilaga 4. I enlighet med revisorernas förslag beslutades att 
fastställa resultat- och balansräkning samt bevilja den avgående styrelsen ansvarsfrihet. 

§ 10-11. I enlighet med valberedningens förslag omvaldes Anders Gustafsson till ordförande 
för ett år. Till ledamöter i styrelsen omvaldes för två år Mats Lundgren, Maria Skedinger, 
Helena Abrahamsson och Stefan Wåhlin. Jan Gertz, Lennart Rydberg, Andreas Gustavsson 
och Monika Engelhardt är valda till och med årsmötet 2024. Siri Lundmark omvaldes för ett 
år.  

I enlighet med valberedningens förslag valdes till revisorer (ett år) Lars-Erik Udd och Eva 
Larsson med Bernt Collin som suppleant.   

§ 12. Mötespresidiet föreslog till valberedare för 2023 Göran Ageby (sammankallande). 
Föreslogs att styrelsen får i uppdrag att utse en ytterligare valberedare. Båda förslagen 
godkändes. 

§ 13. I enlighet med styrelsens förslag bestämdes om oförändrad medlemsavgift 50 kr per 
person för 2024. 

§ 14. Ordföranden konstaterade att inga motioner inkommit. 



§ 15–16. Kommande verksamhet och aktuella Adelsöfrågor diskuterades. Bland annat 
behandlades frågor kring Munsö skola, Kurön, färjan, bussarna, vildsvin och 
Hovgårdsområdet. 

Anders Gustafsson konstaterade att Värna Adelsö haft flera framgångar och påverkat 
utvecklingen i många frågor. 

Désirée Björk tog upp problemet med att de bussar som fungerar som skolbussar ofta fastnar i 
köerna på Lovö. Det medför ofta långa väntetider för eleverna. Ibland är bussarna proppfulla 
så att eleverna inte kommer med och att de då får vänta till nästa buss. Hon föreslog att dessa 
bussar ska utgå från bussgaraget för att slippa köerna. Styrelsen ska ta upp denna fråga 
samtidigt som man ska bevaka det nya bussbolagets verksamhet. 

Barbro Carlsson tog upp problemet att det är för få mötesplatser på nordvästra delen av 
Adelsö Ringväg där vägen är smal. Även denna fråga ska tas upp av styrelsen. 

Flertalet frågor som föreningen arbetat med under 2022 kommer att prägla även den 
kommande verksamheten 

17. Inga övriga frågor förelåg. 

18. Anders Gustafsson avslutade årsmötet. 

Vid protokollet: 

 

Björn Rydberg 

 

Justeras:                     Barbro Carlsson                           Helena Abrahamson 

 

Anders Gustafsson, mötesordförande 

 

Efter det formella mötet överlämnade Anders Gustafsson ett diplom och prissumman 5000 
kronor till Ann Söderström, som utsetts till Årets Adelsöbo 2023. 


